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کارتن خوابی 
زهرا شــمس احسان، عضو شــورای شــهر تهران می گوید: »در حقیقت 
کارتن خوابی نوعی سبک زندگی است که الزاما به اعتیاد گره نمی خورد؛ بنابراین، 
وقتی در خصوص موضوع کارتن  خوابی زنان صحبت می شــود، باید حتما مدل 
اقدام و عمل برای تغییر ســبک زندگی آن ها ارائه دهیم.دکتر امان الله قرایی مقدم، 
جامعه شناس می گوید: این خانم معنی »سبک زندگی« را نمی داند، سبک زندگی، 
سبکی است که جامعه بر اساس ارزش ها و هنجارهای معمول که عوامل متعددی 
در بروز و ظهور آن در طول تاریخ، دخالت داشتند، به وجود آمده و معمول ونرمال 
است. این که خانم عضو شورای شهر گفته کارتن خوابی و گورخوابی و ... نوعی 
سبک زندگی است نشان می دهد که وی آدمی است که در زمینه برداشت اجتماعی 

از سبک زندگی کاملا کم سواد است.

اخبار ویژه ...

ابِایی نداریم

امضای حکم شهردار تهران

سعید محمد 

توسط سپاه

دومین »جمهوری  واقعی اسلامی« 

خوب است

ماموریت رئیس جمهور 

محمد اسماعیل کوثری، نماینده مردم تهران با  بیان اما و اگرهایی درباره مذاکرات 
هسته ای، می گوید ما زیر بارِ حرف زور نخواهیم رفت اما اینکه بحث منطقی در 
مذاکره مطرح شود هیچ ابِایی نداریم و می توانیم در این جهت، مذاکره هم انجام 
دهیم. حق ملت در سیاست خارجی در شرایط منصف بودن مذاکرات، می تواند به 
نتیجه برسد.کوثری، اولویت اصلی دولت رئیسی را مقابله با کرونا و سلامت مردم 
دانست و تاکید کرد: دولت باید در جهت تثبیت قیمت ها و تولید، گام های موثری 
بردارد. این نماینده مجلس عنوان می کند که ابتدا باید به توانمندی هایمان در داخل 
توجه کنیم تا انشــاءالله سیاســت خارجی را بر اساس عزت ملی توجه کنیم و در 

نهایت کارها دنبال شود.

روح الله جمعه ای در توییتر خود نوشت: تمایل یا عدم تمایل امضای حکم شهردار 
تهران از سوی وزیر کشور سابق صحت ندارد.روح الله جمعه ای در حساب توییتری 
خود نوشت: بر خلاف شایعات، تا پایان فعالیت رحمانی فضلی در وزارت کشور 
پروسه قانونی استعلامات برای صدور حکم هیچ یک از شهرداران کلانشهرها تمام 
نشده و به مرحله تصمیم گیری برای امضا نرسیده بود. اساسا هرگونه ادعا مبنی بر تمایل 

یا عدم تمایل امضای حکم شهردار تهران از سوی وزیر کشور سابق صحت ندارد.

دستیار سیاسی و رسانه ای رییس مجلس در توئیتی به عدم حضور سعید محمد در 
کابینه واکنش نشان داد.محمد سعید احدیان دستیار سیاسی و رسانه ای رییس مجلس 
در توییتر نوشت:بهترین پاسخ به تهمت حامیان عصبانی سعید محمد از نگرفتن 
سهم، تاکید آیت الله رییسی بر نبود هیچ گونه فشاری در انتخابات کابینه است. دروغ 
های نجومی و تهمت های حامیان وی به آیت الله رئیســی، آقای قالیباف و دیگر 

بزرگان نظام، نشان داد که تشخیص رییس جمهور دقیق بوده است.

جانشین فرمانده کل سپاه  با بیان اینکه  سپاه برای خدمتگزاری هر کجا نیاز باشد  ورود 
می کند، گفت: ۱۰ مرکز ترک اعتیاد با عنوان اردوگاه های کرامت با همت سپاه در کشور 
در دست راه اندازی است.سردار علی فدوی در بازدید از اردوگاه کرامت اصفهان اظهار 
داشت: هر کجا برای خدمت به مردم نیاز باشد سپاه ورود می کند و همواره در کنار 
مردم خواهد بود.وی با بیان اینکه بر اساس فرمایشات رهبر معظم انقلاب، سپاه نسبت 
به راه اندازی اردوگاه کرامت اقدام کرده است، افزود: برای این امر راه اندازی این مرکز 
به ۱۰ استان ابلاغ شده که نخستین مرکز در تهران ایجاد شد. این اردوگاه تاکنون علاوه 
بر تهران در استان های قم، اصفهان، کرمان، همدان، البرز و لرستان راه اندازی شده است.

وی گفت  بودجه برای راه اندازی اردوگاه کرامت تخصیص یافته است

مدیر مسئول روزنامه رسالت نوشت: دولت هایی که در این ۴۰ سال در افغانستان 
روی کار آمدند انواع حکومت های ســکولار شرقی و غربی را تجربه کرده اند اما 
فرهنگ انقلابی و اسلامی ملت، آن را برنتافتند، مردم افغانستان هیچ یک از آن مدل 
ها را نپذیرفتند. جمهوری اسلامی ایران یک مدل موفق از زیست اسلامی و انقلابی 
بدون سلطه خارجی را در این ۴۰ سال به عنوان یک تجربه به جهانیان عرضه داشته 
است .محمدکاظم انبارلویی مدیر مسئول روزنامه اصولگرای رسالت نوشت: امروز 
ملت مظلوم و ستم دیده افغانستان که روزی پاره تن اسلام و ایران بود پس از ۴۰ سال 
مبارزه با قداره بندان قدرت های جهانی از شرق وغرب عالم موفق شده است اجانب 
را از کشور بیرون کند. آیا طالبان با تغییراتی که در نوع نگرش خود به امر »جامعه«، 
»حکومت« و »حکمرانی«از خود نشان می دهند حاضرند از این مدل پیروی و یک 
زیست برادرانه را در همسایگی با ایران تجربه کنند. تضمین امنیت شیعیان ، احترام 
به فرهنگ اهل بیت پیامبر و همدردی در ایام دهه اول محرم با عزاداران در مناطق 
مختلف نشانه های خوبی از این زیست انقلابی و انسانی است و می تواند پایه های 
همبستگی دو ملت ایران و افغانستان قرار گیرد. رهبری طالبان که اکنون پرده نشین 
اســت اگر دقیق عمل کند روی رضایت، فداکاری و وفاداری مردم و نیز فرهنگ 
انقلابی اسلام به طور جدی حساب باز کند، با دنیای کفر و ستم و تکفیر مرزبندی 
داشته باشد، می تواند دومین جمهوری واقعی اسلامی را در مرز برادری با ملت ایران 

افتتاح کند و مستظهر به پشتیبانی ملت و دولت ایران باشد.

عبدالله گنجی، مدیرمسئول روزنامه جوان ضمن اشاره به منتقدان سفر ابراهیم رئیسی 
به خوزستان در توییتی نوشت: لطفاً کاری نکنید که مسئولین کشور از مردم فاصله 
بگیرند.نمایشی- تبلیغاتی خواندن سفر رئیس جمهور به اهواز با چه هدفی بیان می 
شود؟اصلا رئیس جمهور برود بین مردم حرف بزند و بشنود و هیچ کار دیگری هم 

نکند و هیچ اتفاقی هم نیفتد،باز به خودی،خود یک ارزش است.

رئیس جمهور در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت به تیم اقتصادی مأموریت 
داد با اســتفاده از تجربه ها و دیدگاه های نخبگان هرچه ســریعتر بودجه دولت و 
راهکارهای تقویت ارزش پولی را بررسی و ارائه کند. در این جلسه همچنین تیم 
اقتصادی دولت مکلف شد درخصوص کنترل بازار ارز و نرخ تورم، اقدامات فوری 
و سازمان یافته انجام دهد به نحوی که مردم اثرات آن را در زندگی خود احساس کنند 

و اطمینان یابند که دولت در این زمینه اهتمام لازم را بکار گرفته است. 

خطیب زاده سخنگوی وزارت امور خارجه :

بن بست غیر قابل حل با عربستان نداریم

خطیب زاده در پاســخ به سوالی مبنی بر اینکه با توجه به 
برخی از اظهارات مقامات عراقی در جریان نشست بغداد 
آیا قرار اســت بغداد و یا کشــوری بین ایران و آمریکا در 
ارتباط با موضوع برجام میانجی گری کند، گفت: موضوع 
برجام نیاز به میانجی ندارد. ما با آمریکا در وین و یا جای 
دیگر گفت وگوی مســتقیم و غیرمســتقیمی نداریم و 

گفت وگوها در وین بین ایران و ۱+۴ انجام شده است.
وی با بیان اینکه آنچه که اکنون از ســوی دولت آمریکا 
صورت گرفته پافشاری بر سیاست های شکست خورده 
دولت ترامپ است، گفت: ما متأسفانه هیچ تغییری از سوی 
دولت واشنگتن در رفتار مشاهده نکرده ایم و آن ها با تکرار 
همان رفتارها و سیاست های دولت قبل آمریکا به دنبال 
رسیدن به نتایج بهتری هستند. آن ها باید در رفتار خود و 
اعمال فشار حداکثری علیه ملت ایران که در واقع تروریسم 
اقتصادی است تجدید نظر کنند و در آن صورت است که 
خواهند دید که مسیر گفت وگوها در وین به خوبی طی 
می شــود. آنچه که در مذاکرات وین باقی مانده به خاطر 
لجبازی و رفتارهای غیرمنطقی طرف آمریکایی و غربی 
است و اگر تغییر رفتاری صورت بگیرد برجام قابل احیا 

خواهد بود.
خطیــب زاده تأکید کرد: برجام در فضایی جدا از منطقه 

پیگیری می شود و مسیر خود را طی می کند.
این دیپلمات ارشــد کشورمان همچنین در پاسخ به این 
ســوال که آیا در حاشیه نشست بغداد گفت وگویی بین 
ایران و عربستان انجام شده است، گفت: در مورد عربستان، 
بیشتر از گفت وگوهایی که پیش از این در بغداد صورت 
گرفته گفت وگویی بین ایران و عربستان انجام نشده و در 

نشست بغداد شاهد گفت وگوی جدیدی نبودیم.
وی همچنین در پاسخ به سوال دیگری در مورد موضوع 
عربستان و گفت وگوها بین دو کشور تصریح کرد: تاکنون 
ســه دور گفت وگو بین دو کشور برگزار شده است و در 
صورت لزوم دورهای بعدی برگزار می شود و ما از نقش 

سازنده عراق هم در این زمینه تقدیر و تشکر می کنیم.
خطیب زاده همچنین در پاســخ به این سوال که آیا بن 
بســتی در مذاکرات ایران و عربستان صورت گرفته که 
این مذاکرات ادامه پیدا نکرده یا اینکه ادامه این مذاکرات 
نیز منتظر ادامه تغییرات در ایران و استقرار دولت جدید 
اســت، تصریح کرد: عربستان همسایه ما در این منطقه 
اســت. ما و عربستان نقاط اشتراکی زیادی برای صلح و 
ثبات در این منطقه داریم. ایران هیچ گاه دســت دوستی 
خود را از ریاض دریغ نکرده است و هرگاه در عربستان 
این اراده ایجاد شده است که براساس سازوکار منطقه ای 
عمل کند و در این مســیر حرکتی داشته باشد با استقبال 

ایران روبرو شده است.
وی تأکید کرد: هیچ بن بســتی میان این دو کشور بزرگ 
نیست که قابل حل نباشد و تنها به اراده سیاسی و به اقدام 

در پایتخت های دو کشــور نیاز دارد و این امر می تواند 
کمک کننده باشد.

خطیب زاده در پاســخ به این ســوال که آیا بحث مبادله 
زندانیان بین ایران و آمریکا از دســتور خارج شده است 
یا اینکه بــا ادامه مذاکرات وین این موضوع نیز همچنان 
پیگیری خواهد شد؟ تصریح کرد: موضوع آزادی زندانیان 
ایرانی که به بهانه های واهی توسط آمریکا در این کشور و 
یا کشورهای دیگر به گروگان گرفته شده اند چیزی نیست 
که از دستور کار ما خارج شود و اگر آمریکا این موضوع را 
تسهیل کند و به تعهدات خود در این زمینه عمل کند این 

مسئله برای گفت وگوهای وین نیز بهتر است.
وی ادامه داد: آنچه که در این زمینه توافق شده بود به دلیل 
کارشــکنی های آشکار آمریکا در شب آخر انجام نشد و 
اگر امروز آمریکایی ها به توافق انجام شده عمل کنند، فردا 

این زندانیان آزاد می شوند.
وی در پاسخ به این سوال که آیا در حاشیه نشست بغداد 
گفت وگوهایی بین ایران و برخی از کشورها از جمله مصر 
انجام شده است یا خیر، گفت: عموما در جریان برگزاری 
اجلاس های بین المللی و منطقه ای رایزنی های مختلفی 
بین کشورهای شرکت کننده به سبک و سیاق های مختلفی 
انجام می شــود. برخی از این مذاکرات دوجانبه، برخی 
چندجانبه و برخی نیز در حاشــیه آن اجلاس انجام می 
شود و همان طور که خودتان نیز مشاهده کردید در جریان 
نشست بغداد گفت وگوهایی بین آقای امیرعبداللهیان و 

رئیس جمهور مصر صورت گرفت.
سخنگوی وزارت خارجه در این نشست در پاسخ به این 
سوال که چرا ایران در اجلاس منطقه ای حمایت از عراق 
در سطح رئیس جمهور شرکت نکرد و آقای امیرعبداللهیان 
به عنوان نماینده ایران در آن اجلاس حضور داشت، گفت: 
در مورد هر اجلاس بین المللی، سطح و ترکیب شرکت 
کنندگان توسط کشــورها براساس جزئیات برگزاری و 
براســاس آمادگی موجود در کشورها تصمیم گرفته می 
شــود. اینکه رئیس جمهور یا وزیر خارجه در اجلاسی 
شرکت کند براساس سطح شرکت کنندگان و برنامه های 
رئیس جمهور محترم و مسائل این چنینی تصمیم گرفته 
می شــود و تفاوتی در عمل در این حوزه وجود ندارد به 
ویژه در مورد عراق چرا که ایران یک سیاست اصولی در 
مورد عراق دارد و بارها آن را اعلام کرده اســت. ما از هر 
ابتکار و حرکتی که به صلح و ثبات و آرامش عراق و تقویت 
نقش منطقه ای این کشور کمک کند استقبال می کنیم و 

در کنار عراق هستیم.
وی همچنین گفت: پیش از این آقای رئیسی سفر بسیار 
موفقی به عراق داشتند. گفت وگوهای خوبی با مقامات 
این کشــور انجام دادند و انشــاءالله در آینده نیز این سفر 

انجام خواهد شد.
این دیپلمات ارشد کشورمان در پاسخ به سوال دیگری در 

مورد ارسال محموله های سوخت از سوی ایران به لبنان و 
برخی از موضع گیری ها و مسائلی که در این زمینه مطرح 
شــده اســت، گفت: همان طور که قبلا نیز گفته ام اینکه 
ما نفت و ســوخت خود را به چه کشــورها و مشتریانی 
بفروشیم یک تصمیم حاکمیتی است و نه آمریکا و نه هیچ 
کشور دیگری در جایگاهی نیستند که بخواهند جلوی این 

تجارت مشروع ایران را بگیرند.
وی ادامه داد: ما در خصوص اعمال حاکمیت خود بسیار 
جدی هستیم و فکر می کنم همگان باید بدانند که تجارت 
مشروع در این حوزه جزو بدیهیات اولیه حقوق بشر است. 
در مورد فروش محموله های ســوخت خود به لبنان نیز 
همین مســیر را رفتیم و مادامی که مشتری داشته باشیم و 
تقاضا وجود داشته باشد این مسیر و فروش ادامه پیدا می 

کند.
وی افزود: مردم لبنان مردم ثروتمندی هستند و نیاز به اعانه 
ندارند و می توانند نیازهای خود را توسط خودشان تأمین 
کنند. فقط برخی از کشورها باید از سیاسی کردن مسائل 
دســت بردارند و اجازه دهند که مردم لبنان نیازهای خود 

را تأمین کنند.
وی همچنین در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آقای مکرون 
رئیس جمهور فرانسه که در نشست منطقه ای حمایت از 
عراق حضور داشته در مصاحبه ای اعلام کرده که مشکل 
عراق همســایگانش است و اینکه عراق علاوه بر داعش 
توسط گروه های شبه نظامی شیعه نیز تضعیف شده است 
و اظهــارات او علیه این گروه ها گفت: من از همکارانم 
خواسته ام که متن دقیق صحبت های ایشان را بیاورند و 
امیدوارم ترجمه دقیق این صحبت ها چیز دیگری از آنچه 

که تاکنون مطرح شده باشد.
خطیب زاده ادامه داد: از این اظهارات نســنجیده رئیس 
جمهور فرانسه که این تلقی را ایجاد کرده که همسایگان 
مشکل عراق هستند ابراز تأسف می کنیم و این اظهارات 
نشان می دهد که فرانسه به چه میزان از واقعیت های عراق 

فاصله دارد.
 سخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ به این سوال 
که آیا ایران در اجلاس ســران شانگهای شرکت خواهد 
کرد یا نه، گفت: دعوت نامه ای در این زمینه دریافت شده 
است و در حال بررسی هستیم که انشاءالله در سطح بسیار 

خوبی شرکت کنیم.
خطیب زاده در پاســخ به سوال دیگری در مورد موضوع 
برجــام تأکید کرد: برجام در ایران و در عرصه بین المللی 
سندی اســت که یک بار مذاکره شده و مهروموم شده و 
امکان تغییر در آن نیست. در جریان مذاکرات یا موفق می 
شویم اجرای کامل آن را تضمین کنیم و یا اینکه برجام احیا 
نخواهد شد. هر کدام از این دو مسیرهای متفاوتی است و 
به هر حال گزینه های مختلفی از سوی طرفین در صورت 
شکست مذاکرات وین وجود دارد. البته الان زود است که 
در مورد این مسائل صحبت کنیم و در مرحله ای نیستیم 

که بخواهیم در این مورد صحبت کنیم.
وی با اشــاره به نوع تصمیم گیــری در ایران در ارتباط با 
موضوع برجام و اینکه این یک تصمیم حاکمیتی است، 
تصریح کرد: ما هیچ وقت از برجام خارج نشــدیم، آن را 
ترک نکردیم و همچنان در آن هســتیم و این  آمریکا بود 

که از این توافق بین المللی خارج شد و آن را نقض کرد.
خطیــب زاده تأکید کرد: همه طــرف های باقی مانده 
در برجــام باید دقت کنند کــه روزهای آتی روزهای 
مهمی اســت. در نحوه صحبت ها، موضع گیری ها و 
تلاش هایی که در ســازمان هــای بین المللی از جمله 
آژانس بین المللی انجام می دهند دقت کنند. هر اقدامی 
که سازنده نباشد مضر گفت وگوهای وین است و ایران 
مطابق رفتار طرف هــای مقابل تصمیم خود را اتخاذ 
می کند و آنچه که مهم است این است که ما با همکاری 

۱+۴ بتوانیم دور بعدی مذاکرات وین را آغاز کنیم.

    سرویس سیاسی -  سخنگوی وزارت امور خارجه با اشاره به جلسه مشترک وزارت خارجه و وزارت بهداشت در روز پنچ شنبه 
هفته گذشــته در مورد تســریع واردات واکسن کرونا گفت : در این جلســه تصمیمات خوبی برای تسریع واردات واکسن کرونا از نقاط 

مختلف جهان گرفته شد.

سرویس سیاسی-  سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به بازدید اعضای این کمیسیون از زندان اوین در پی انتشار فیلمی از این زندان، بر 

محرز شدن تخلف برخی موارد و برخورد با خاطیان تاکید کرد.
علی خضریان در توضیح بازدید کمیسیون اصل نود مجلس شورای اسلامی از 
زندان اوین، گفت: در پی انتشــار تصاویــری از زندان اوین پرونده ای در کمیته 
قضایی و حقوقی کمیسیون اصل نود مجلس به عنوان نهاد نظارتی تشکیل داده 
شد و این فیلم ها مورد بازبینی دقیق قرار گرفت. ضمن اینکه با نظر رییس مجلس 
و تشخیص اعضای کمیسیون بنا شد نظارت میدانی از زندان اوین انجام شود که 
امروز به همراه جمعی از اعضای کمیسیون و نمایندگان مردم تهران بازدید چند 

ساعته ای از زندان اوین انجام شد.
سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس با اشاره به برگزاری جلسه ای با مسوولان 
دســتگاه قضایی، سازمان زندان ها و زندان اوین در حاشیه این بازدید افزود:  این 
اتفاقات تلخ بوده و کام همه مردم را تلخ کرده است؛ هرچند این واقعه کمک کرده 
که این اشکال بروز پیدا کند. اما آنچه مسلم است نقض کرامت انسانی گاهی ناشی 
از محدودیت ها است همچون تعداد بیش از استاندارد زندانیان در ندامتگاه ها که 
موجب بروز مشکلاتی جهت حفظ کرامت انسانی زندانیان می شود که در جای 

خود باید تمهیداتی اندیشید.
نماینده مردم  تهران با بیان اینکه مردم باید اطمینان پیدا کنند که اراده ای برای نقض 
کرامت انسانی زندانیان وجود ندارد، ادامه داد: سوء استفاده مبنی بر اینکه اراده ای 
در نظام برای تضییع کرامت زندانی وجود دارد را به طور جدی مورد بررســی و 
بازرسی قرار دادیم. در این جلسه هم که در زندان اوین برگزار شد تمامی فیلم ها 
با حضور نمایندگان مجلس، کارشناسان قوه قضاییه و دادستانی کل و مسوولان 
مربوطه مورد بررسی قرار گرفت، تخلف برخی موارد برای ما محرز شد که حتما 

باید با خاطیان برخورد شود.
خضریان با تاکید بر اینکه دفاع از حیثیت نظام جمهوری اسلامی برای ما یک امر 
ضروری است، گفت: بر همین اساس ترک فعل برخی از مسوولان مسلم بوده و 

به همین دلیل برخورد قانونی با مسئولان خاطی مورد انتظار است.  
وی ادامه داد:  فیلم هایی که منتشر شده فیلم های آرشیوی بوده و ضمن اینکه به نظر 
می رسد دسترسی به اصل دوربین ها انجام نشده است، مطلع شدیم این تخلفات 
قبلا مورد توجه مســوولان مربوطه قرار گرفته و تعدادی از متخلفین به مراجع 
مربوطه منتقل شدند و با آنها نیز برخورد شده است، اما مواردی هم بود که به تازگی 
رخ داده یا به دلایل مختلف مورد رسیدگی قرار نگرفته است لذا تاکید شد این افراد 

به عنوان متخلف به مراجع مربوطه معرفی شوند.
نماینده مردم تهران در ادامه اظهار داشت: نتایج جمع بندی کمیته قضایی و حقوقی 
کمیسیون و در نهایت کمیسیون اصل نود را خدمت مردم اعلام خواهیم کرد. البته 
آنچه که به شکل گسترده درباره تضییع حقوق زندانیان یا خدشه دار شدن کرامت 
زندانیان در حال انتشار است، طبق نظارت میدانی و بررسی صورت گرفته چنین 
نیســت و اتفاقات موردی بوده و تجمیعی از تخلفات آرشــیوی که از سال های 
گذشــته در آرشیو زندان ذخیره شده است منتشر و اینگونه در فضای اجتماعی 
قلمداد شــده اســت که همه این اتفاقات در یک زمان کوتاه صورت پذیرفته که 

خلاف واقعیت است.
خضریان با تاکید بر اینکه  با توجه به مبانی دینی و انقلابی ما حتی یک مورد این 
چنینی هم زیاد است و همه کشور باید نسبت به آن حساس باشند، خاطر نشان 
کرد: بر همین اساس تاکید کردیم برخورد نباید تنها با کسانی که این اقدامات را 
انجام دادند، معطوف شود و با مسوولانی که در زمینه اصلاح فرایندها و ساختارها 
کوتاهی داشتند که ضعف آنها اجازه اتفاق این اقدامات به صورت موردی را داده 

باید برخورد شود

سخنگوی کمیسیون اصل 90 مجلس:

تخلف در زندان اوین پس از بازدید 
کمیسیون اصل ۹۰ مجلس محرز شد

ســرویس سیاســی-   معاون امور 
مجلس رییس جمهوری با بیان اینکه 
دولت به دور از هرگونه جنجال، هیاهو 
و حاشیه سازی به دنبال خدمت به مردم 
اســت، گفت: دولت درپی برگرداندن 

سرمایه های اجتماعی مردم است.
سید محمد حســینی روز گذشته  در 
مراسم گرامیداشــت هشتم شهریور 
سالگرد شهادت شهیدان رجایی، باهنر 
و شهدای شــهریور ماه که دربهشت 
زهرا )س( برگزار شــد، اظهار داشت: 
شــعارهای و قول های برزمین مانده یکی از اصلی ترین دلایل مایوس شــدن و 

نامیدی مردم است.
وی با تاکید بر اینکه اعتماد آسیب دیده مردم باید احیا شود، افزود: دولت با گام های 
اساسی برای ایجاد تحول و بازسازی در حوزهای اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و 
سایر حوزه های پا به میدان گذاشته است. حسینی اضافه کرد: برنامه ساخت یک 
میلیون مسکن در سال یکی از برنامه های اساسی دولت آیت الله رییسی است که 

حتما موجب ایجاد امید و نشاط مردم خواهد شد.
این مسئول با بیان اینکه دولت مردمی دکتر رییسی با بسیج تمامی نیروهای انقلاب 
به دنبال ساختن کشور و احیای اعتماد مردم است، خاطرنشان کرد: تعامل خوب بین 

مجلس و دولت موجب ایجاد تحول در تمام حوزه ها خواهد شد.
وی ادامه داد: اعضای هیات دولت پس از تشکیل اولین جلسه خود سوگند یادکردند 
کــه در حوزهایی مانند التزام به ارزش های انقلاب، توجه به نیازهای اولویت دار، 
ارج نهادن به فرصت خدمت بی منت به مردم، فساد ستیزی، قانونگرایی، پزهیز از 
اشرافی گری، تولید محوری، بهره گیری از فناوری های نوین، ارتباط با آحاد جامعه 
بخصوص نخبگان و استفاده از نیروهای جوان به دنبال تغییر و تحول در حوزهای 

مختلف کشور و بهتر شدن معیشت مردم باشند.
معاون امور مجلس رییس جمهوری در بخش دیگر سخنان خود شهیدان رجایی 
و باهنر را ۲ دولتمرد تراز انقلاب برشمرد و یادآور شد: این شهیدان و دولتشان از 

الگوی خوبی برای ما و دولت های آینده است که باید راهشان ادامه داشته باشد.
حســینی ادامه داد: دولت آیت الله رییســی امروز افتخار دارد که ادامه دهنده دولت 
مردم و مکتبی شهیدان باهنر و رجایی است و در این راه از هیچ تلاشی فرو گذاری 

نخواهد کرد.
وی تاکید کرد: خدمتگزاران مردم باید مانند شــهیدان رجایی و باهنر روحیه ایثار، 
فداکاری، اخلاص و شهامت را داشته باشند تا بتوانند وضعیت کشور را اصلاح کنند

معاون رییس جمهوری:

دولت بدنبال برگرداندن 
سرمایه های اجتماعی مردم است 

سرویس سیاسی-    محمدجواد ظریف 
اظهار کرد: باید چشم هایمان را بشوییم و 
بدانیم که همه ما در دنیا در یک کشــتی 

نشسته ایم. 
محمدجواد ظریف در نشستی در کلاب 
هاوس که به منظور تقدیر از فعالیت های 
وی در طول هشت سال گذشته در سمت 
وزیر امور خارجه بــا حضور علی اکبر 
صالحی رئیس پیشین ســازمان انرژی 

اتمی و محمدجواد جهرمی وزیر پیشین 
ارتباطات و فنــاوری اطلاعات برگزار 
شد، تصریح کرد: ما باید چشم هایمان را 
بشوییم و بدانیم که همه ما در دنیا در یک 

کشتی نشسته ایم.
وی با تقدیر از زحمات علی اکبر صالحی 
و تشــکر از مطالبی که در این نشســت 
بیان کردند، گفت: امروز )یکشنبه هفتم 
شــهریور( پایان ریاســت آقــای دکتر 

صالحی بر سازمان انرژی اتمی بود. آقای 
دکتر صالحی حق بزرگی بر گردن مردم 
ایران دارند البته ما همه قدردان حمایت ها 
و فداکاری های مردم ایران هستیم و مردم 

ایران بر همه ما حق دارند.
وی ادامه داد: آقای صالحی زحمت زیادی 
کشیدند. در مذاکرات هسته ای زحمات و 
تلاش های زیادی انجام دادند و تحولات 
در شش، هفت ماه اخیر نشان داد که ایشان 
در مذاکرات هسته ای چقدر خوب مذاکره 

کرده و منافع کشور را حفظ کرده اند.
ظریف در بخش دیگری از صحبت های 
خود بــا تشــکر از آذری جهرمی وزیر 
ارتباطــات و فنــاوری اطلاعات گفت: 
ایشان نیز برای پاسداری از فضای مجازی 
فشار زیادی تحمل کردند. ایشان زحمت 
زیادی برای پاســداری از فضای مجازی 
کشیدند که این فضا مورد صیانت عده ای 

قرار نگیرند.
ظریــف همچنین با اشــاره به حضور 

خود در دانشــگاه در بخــش دیگری از 
صحبت هایش اظهار کرد: به جای تقدیر 
از افراد باید کاری کنیم که راه آینده کشور و 
راه فکر کردن برای حفظ و تحقق مصالح 
کشور بازتر شــود. باید چشم هایمان را 
بشــوییم و بدانیم همه ما در دنیا در یک 

کشتی نشسته ایم.
وی با بیان اینکه بعضا تفکرات ما براساس 
پارادایم های بی معنا اســت و باید در راه 
رفع این پارادایم ها و گسترش نگرش های 
جدید کوشش کنیم، در پاسخ به سوالی در 
مورد نوار صوتی منتشر شده از وی و اینکه 
آیا این نوار صوتی سه ساعت و نیم بوده 
یا بیشتر، گفت: این مصاحبه هفت ساعت 
بود. نصف آن پخش شده و نصف دیگر 
آن را دوســتانی که بخش اول را پخش 

کردند، صلاح ندانستند که منتشر کنند.
وی ادامه داد: این قصه پر غصه ای است که 
بالاخره یک روزی مشخص می شود و در 

کل باید گفت به هر حال این نیز بگذرد.

محمدجواد ظریف: 

همه ما در یک کشتی نشسته ایم 


